
  
  

 

 

 

 

Skrivelse om öppna möten i utbildningsnämnden 
 

Många är de stockholmare som vill engagera sig i olika typer av utbildningsfrågor. Inte 

minst har det framgått på stadsdelsnämndernas öppna möte, där en klar majoritet av 

frågorna har handlat om stadsmiljö och utbildning. Medborgarna har även visat ett stort 

engagemang i olika förskole- och skolråd. När skolan nu centraliseras är det viktigt att 

nya arenor skapas för detta engagemang. Vi föreslår därför att utbildningsnämndens 

möten öppnas för allmänheten, så att medborgare kan komma med sina synpunkter och 

ta del av nämndens sammanträde. Nämndens sammanträden kan ibland också förläggas 

i ytterstaden. 

 

 

 

 

Stockholm den 15 februari 2007 
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